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Torsdag den 11. november 2021 

kl. 19.00 – 21.00 

Dagsorden 
Fraværende: Ole Larsen, Karina Thastum og Kristian Henningsen – afbud fra Julie.  

Kage: Katrine 

 

Godkendelse af dagsordenen:  

Dagsordenen er godkendt.  

 

Punkt 1 

Nyt fra elevrådsrepræsentanterne: 

Aktivitetskasserne bruges meget af alle aldersgrupper – allerede en del gået i stykker, og det bliver 

ikke lagt på plads, det er irriterende, men er påtalt til morgensamling. Der laves opfyldning ifølge 

aftale med Pia. Kunne der mon være nogen på skift, der skulle hjælpe med at holde styr på 

indholdet i kasserne og få ryddet op efter sig. Udedukse kunne måske være en mulighed ?  

Der er indhentet tilbud på ny vandautomat -hør evt. vandværket om tilskud – HM undersøger.   

Noget fælles aktivitet i frikvartererne for store team – vil snakke med Michael om det. Eksempelvis 

bruge gymnastiksalen i et frikvarter. 

 

Punkt 2 

Til orientering: 

Masterplan Nørhalne ved Uffe 

Uffe orienterede.  

Lokalpolitikere optaget af Masterplanen, forventeligt med på valgmøde i aften. Fokus på hvad vi 

ønsker – ikke kun rum til at være, men allermest rum til at lære. Ønske om at komme i gang så 

hurtigt som muligt.  

Vi skal på et tidspunkt finde ud af, hvordan vi forholder os til samt arbejder med den kommende 

masterplan. Mange spændende ting i spil.  

Nye tiltag skole – læsetiltag, ordblinde tiltag, ændring af kompetencecenter, trivselstiltag ved 

Henrik 
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Læsetiltag:  

Læseforløb udsat grundet sygdom. 

Pt. prioriterer vi de ordblinde elever samt dem i 2. og 3. klasse der ligger i risikogruppen.  Her 

sættes aktivt ind med en mentor ordning med inddragelse af både lærere og forældre til barnet. 

Desuden er der ordblindecafe ugentligt.  

Kompetencecenter:  

Klasseteamet mødes hver 8. uge angående trivsel og læring, og derefter tildeles timer der er 

relevant for den enkelte eller klassen. Mette Sand har fået funktion som inklusionspædagog.  

God tilbagemelding fra forældre angående tiltag omkring de ordblinde børn.  

 

Status på sygemeldinger og fravær samt tiltag ved Henrik 

Henrik orienterede.  

 

Punkt 3 

Efterårsfesten – koordinering 

Undren over at skulle sidde klassevis og spise – det er ikke nødvendigvis planen, men maden 

arrangeres klassevis, og så kan man sætte sig hvor man vil.  

Det bliver nødvendigt at vise coronapas – Mette, Katrine, Betina og evt. Uffe hjælper til. Pt aflyses 

der ingen arrangementer. Vi mødes kl. 16.45. HM skriver ud dagen inden og anmoder om at 

komme i ok tid, at det afholdes og at man skal have coronapas klar. Skrive hvilke indgange der kan 

gås ind af – husk også tilmeldingsfrist.  

SB henstiller til at skolen følger de udstukne regler fra sundhedsmyndighederne, og handler 

herefter.  

 

Punkt 4 

Forældrebetaling ved lejrskole og ekskursioner i skole, børnehave og vuggestue.  

Udarbejdelse af principper herfor. 

I vejledning om ekskursioner, lejrskoler og skolerejser mv. i folkeskolen står der: "Det følger af 

lovens § 50, stk. 8, 2. pkt., at kommunalbestyrelsen kan beslutte, at de enkelte forældre skal 

afholde udgiften til elevens forplejning. Beføjelsen til at træffe beslutning herom kan overlades til 

skolebestyrelsen, jf. § 40, stk. 4. Betalingen fastsættes under hensyn til et anslået sparet 

hjemmeforbrug, der i 1998 ligger på mellem 30 og 50 kr. pr. dag. Beløbet er fastsat ud fra 

Forbrugerstyrelsens oplysninger om et rimeligt forbrug." 

Egenbetaling på 75 kroner pr døgn barnet er afsted.  

https://www.retsinformation.dk/Forms/R0710.aspx?id=23242
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Hvis en familie har svært ved at betale, laves der en aftale med skolen.  

Punkt 5 

Rigets tilstand i børnehave og vuggestue. 

- Hvordan er opstarten forløbet 

- Dagligdag, udvikling, arbejdsområder, fokusområder osv.  

- Forældres oplevelse 

- Den røde tråd til skole 

Stor ændring fra opstart til nu – både i forhold til børn, personale og forældre. God trivsel blandt 

personalet, og mindsket sygefravær. Gode tilbagemeldinger fra forældre, men også stadig 

opstartsproblemer, som vi arbejder med. SB tænker:  

Vi har skullet finde ud af, hvilken form der virker for os, vi korrigerer hele tiden, og synes vi er ved at 

finde en god balance mellem det individuelle og det fælles – både fokus på de enkelte stuer men 

også på huset som helhed.  

Ved at finde en rytme i dagligdagen, hvor de enkelte stuer har fokus på forskellige ting, men hvor vi 

også har et fælles fokus på den gode omgangstone, at tale med og ikke til børnene, på fællesskaber 

og det at være Nørhalne barn, at man når igennem den samme læring på alle stuer, uanset hvilke 

voksne man er heldige at få – vi er på vej til at finde ud af hvad det faktisk er vi gerne vil praktisere 

og kendes for, og det arbejdes der med både på personalemøder samt ugentligt på stuemøder.  

Sol – fokus på de stille børn 

Stjerne – fokus på børnefællesskaber.  

Måne – fokus på omgangstonen – barn/ barn – barn/ voksen – obs på skæld ud.  

Raketstuen – lidt som månestuen, plus klargøring af børn til førskole.  

Vi har arbejdet med et fælles årshjul, og vil nu på næste møde arbejde med stuernes årshjul.  

Fælles hen over året – temaer på tværs, fællessamling en gang om ugen med fokus på sang og 

musik, fælles fødselsdage, fælles brug af hallen på tværs af stuer plus 0. klasse med 

Øget samarbejde med 0. klasseleder samt pædagog tilknyttet den yngste gruppe i skolen. 

Vi er i forbindelse med opstart i gang med at arbejde hen imod de gode overgange, da vi i hele 

huset er udfordret på dette – hvordan bliver det en god proces for børn og voksne, hvor vi både kan 

komme omkring læring og trivsel, men også skabe mere ro på børnene, gøre dem klar til at skulle 

videre…  

Fokus på sprog – Dorte sprogpædagog – skydes i gang efter jul – så småt begyndt at finde 

materialer frem, samarbejde med talepædagog – arbejde i små grupper.  

Desuden søgt BOG glad indsatsen – gennem Slots og Kulturstyrelsen, i samarbejde med biblioteket.  

Afholdt forældrekaffe med stor succes på alle stuer – nu den 23. forældremøde – nogen der har lyst 

at sige lidt om skolebestyrelsen på mødet?  
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Punkt 6 

Punkter til næste møde d. 6.12 

Evaluering af efterårsfesten.  

Økonomi.  

Julefrokost. 

Julekort 

Evaluering af åben skole og juleklip.  

Orientering af forældremøde i børnehaven – bl.a. forældreråd.  

 

 

HM sende opdateret personaleliste til SB 

  
 


